

Vintners Hall of Fame

Eisch
GLASKULTUR



6. "Vintners Hall of Fame" Preisverleihung 2012

Jedes Jahr werden im historischen Weinkeller des Culinary Institute of America Persönlichkeiten ausgezeichnet, die sich um das weltweite Ansehen der kalifornischen Weine verdient gemacht haben. Auch im Jahr 2012 wurde der Wein für die Feierlichkeiten wieder in Sensis^{plus} Gläsern gereicht.

The Sixth Annual Vintners Hall of Fame Induction Celebration

The Culinary Institute of America has dedicated the historic Barrel Room to celebrate the men and women who have been responsible for the growth and world-wide prestige of the California wine industry. In 2012 Eisch was the exclusiv sponsor in the Sixth Annual Vintners Hall of Fame event.



Karen MacNeil (leading the event)
Chairman, Culinary Institute of America.



Jede der ausgezeichneten Persönlichkeiten erhielt den speziell für die Preisverleihung entwickelten Vintners Hall of Fame Dekanter mit individueller Namensgravur aus dem Hause Eisch Glaskultur.

Each inductee received the Vintners Hall of Fame decanter with individual engraving, made by Eisch Glaskultur.



Karen MacNeil
Chairman, Culinary Institute of America and
Alan Zalayet, Eisch Glaskultur, USA

Sensis^{plus} Glass

